
 

 

      
 
 
Minnesanteckningar från informationsmöte med öråd/byråd 2010-05-11. Plats: 
Öckerösalen kommunhuset. 
 
Närvarande: 
Ingvar TH Karlsson Kommunchef 
Jan Gustafsson Hönö öråd 
Mats Nilsson Hönö öråd 
Sigvard Utbult Hönö öråd 
Bengt Svanholm Hönö öråd 
Kenneth Ekeroth Säkerhetssamordnare, Öckerö Kommun 
Ulf Thylander Kalvsund (KAS) 
Göran Billvall Björkö 
Lars Hammarson Knippla 
Lennart Ljung Grötö öråd 
Britt Ingvarsson Ljung Grötö öråd 
Marie Dämbäck Västerhav/Grötö öråd 
Ulla Cronquist Hyppelns öråd 
Urban Jansson Torslanda Tidning 
Marianne Skruf Hönö öråd 
P-G Tverelv  Hönö öråd 
Lasse Särnblom Hönö öråd 
Ingela Johansson Socialchef, Öckerö kommun 
Stig Odlöw  Trafikchef, Öckerö kommun 
Lisette Larsson Samhällsbyggnadsförv. Öckerö kommun 
Martina Kjellqvist Rörö öråd 
Annelie Beiron Rörö öråd 
Johannes Jägrud Björkö 
Jan-Eric Bäck Ordförande Ö-skyddet/Hälsoinspektör, Öckerö kommun 
Robert Lindberg Informatör, Öckerö kommun  
 

1. Ingvar TH Karlsson inleder med att hälsa välkomna och gå igenom 
anteckningarna från föregående möte 

2.  Jan-Eric Bäck presenterar ö-skyddets verksamhet och organisation. 
3. Kenneth Ekeroth berättar om utvärderingen av kommunens agerande under 

vattenbristen mars – maj 2010. 
4. Lisette Larsson och Stig Odlöw presenterar ombyggnaden av väg 155 och vad 

det får för konsekvenser. 
5. Socialchef Ingela Johansson presenterar och förklarar socialförvaltningens 

verksamhet. 
6. Robert Lindberg berättar att endast fyra av öråden inkommit med 

redovisningar av förra årets bidrag. Så fort samtliga öråd inkommit med 
redovisningar betalas bidragen ut för 2010. Totalt är bidragen på 60 000:- 



 

 

7. Fråga om framtiden för färjelinje 296. Ingvar TH Karlsson svarar att 
kommunen har vunnit upphandlingen för att köra färjetrafiken på linjen. 
Färjan Burå kommer att byggas om för att ta fler passagerare. 

8. Fråga om bussarnas synkronisering med färjetrafiken. Denna fråga kommer 
att vidarebefordras till trafikchef Stig Odlöw. Från örådens sida finns det 
önskemål om att träffa Västtrafiks representanter på nästa informationsmöte. 

9. Fråga om skyltuppsättning på öarna. Ingvar TH Karlsson berättar att på flera 
platser i kommunen är det företagarna som finansierat skyltningen. 

10. Fråga om ombyggnationen av Grötö färjeläge. Ingvar TH Karlsson svarar att 
kommunen avvaktar bidrag från staten innan detta kan genomföras. 

11. Fråga om fast förbindelse mellan Björkö – Kalvsund. Utredningen beräknas 
vara klar till hösten. Just nu är frågan på remiss hos Trafikverket (Fd. 
Vägverket) för att utröna hur en förbindelse skulle påverka deras färjetrafik. 

12. Mötet avslutat. Nästa möte 14 september 2010. 
 
Övrig information: För mer information om ombygganden av vägg 155, se denna 
länk: 
http://www.trafikverket.se/Privat/Projekt/Vastra-Gotaland/Torslandavagen-
SyrhalamotetVadermotet/ 
 
Antecknat av Robert Lindberg. 


